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Pan Stanisław Hubert Bronowski  
Radny Rady Miasta Ciechanów  
Pani Jolanta Kącka  
Radna Rady Miasta Ciechanów  

 

Odpowiadając na Państwa interpelację, informuję, że w latach 2020-2024  

na przedmiotowej ulicy Komenda Powiatowa Policji w Ciechanowie odnotowała 

łącznie 8 zdarzeń drogowych. W większości przypadków były to zdarzenia, dotyczące 

nieustąpienia pierwszeństwa przejazdu. W analizowanym okresie policjanci ruchu 

drogowego KPP podczas pełnienia służby na ulicy Małgorzackiej ujawnili jedno 

wykroczenie związane z przekraczaniem prędkości.    

W związku z powyższym stosowanie jednej z najbardziej restrykcyjnych metod 

ograniczania ruchu, do jakich należą progi, bez podejmowania działań zmierzających  

do ograniczenia prędkości, które byłyby mniej uciążliwe zarówno dla kierowców,  

jak mieszkańców jest niewłaściwe. Ponadto montaż progów zwalniających jest  

w ostatnim czasie krytycznie oceniany przez część mieszkańców. Są miejsca, gdzie 

po krótkim czasie wpływają wnioski o demontaż ww. elementów bezpieczeństwa  

z uwagi na uciążliwości jakie stwarzają dla mieszkańców. Przejazd przez progi, 

powoduje podrzut pojazdu, hałas, drgania uciążliwe dla posesji znajdujących się  

w bliskości zamontowanego progu, zwiększa emisję spalin. Progi zwalniające 

stanowią duże zagrożenie dla rowerzystów, którzy przekraczają próg oraz innych 

kierujących pojazdami jednośladowymi. Stanowią utrudnienie w odśnieżaniu  

i oczyszczaniu jezdni.  

Wobec powyższego, w pierwszej kolejności na ulicy Małgorzackiej prędkość 

pojazdów zostanie ograniczona poprzez montaż znaków B-33 „40”.   
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